Revelation- The Kingdom Yet to Come
默示錄 – 將臨的國度
Session 4- Revelation 6-7: Opening the Seals
第四部分 --- 默示錄 6 – 7 : 打開封印

Questions:
題目 :

The Seven Seals (Revelation 6)
七個封印 ( 默示錄 6 )

1. One of the most common images associated with the book of Revelation is the four horsemen. Their entrance onto the scene of Revelation ushers in the beginning of judgment. They arrive with the opening of the first four seals. .
默示錄記載的四騎士是其中一個最常提及的形像。他們的出現帶出審判的開始。他們的來臨即開啟最先的四個封印。

a. How is this first horseman described?

作者怎樣描寫第一位騎士？

b. Given what we know about the color white (see key), who might this first horseman be? (see also Revelation 5:5 and 19:11-16).
我們從(注釋)所知道的白色是什麼意思，同時，第一位騎士是誰？( 請翻閱默5:5及默19:11-16)
c. Why would it be important to know that our conquering King has a part to play in these judgments? (See also John 5:22.)
為什麼我們應該要知道那征服的王者在審判時所扮演的角色？
2. Using the key as a guide, what do the colors of the next three horsemen reveal about them?

請以提示作為指引，你怎樣用顏色去辨明其他三位騎士的身份？
3. Four is a number commonly associated with judgments on the world. The ancient prophet Zechariah also saw four horsemen released onto the Earth to bring judgment during his time (Zechariah 1:8-17; 6:1-8). And Ezekiel saw a four-part judgment in his age. Turn to Ezekiel5:17 and 14:21. What four judgments are described?

在人世間，審判時常用的號碼是4。古先知匝加利亞也曾見過那四位騎士，他們並帶來了審判( 匝加利亞 1:8-17；6:1-8)。厄則克耳亦曾目睹過一個有四部分的審判。請翻閱則5:17及14:21。他怎樣描述這四個審判？

4. After the four seals have been opened, the fifth seal (Revelation 6:9-11) gives us a "heavenly perspective." Remember, the seven Churches of Revelation (Revelation 2-3) would have lost many of their priests and people to martyrdom.

這四個封印先後被開啟後，第五個封印( 默6:9-11)給了我們一個來自“ 天堂的觀點 ”。記住，那七個教會很多司祭和教友相繼殉道了( 默2-3 )。
a. Who does John see when the fifth seal is opened?

當第五個封印被打開的時候，若望見到誰？

b. What is their prayer before God?

他們對天主作出了什麼禱告?
5. The effect of the sixth seal is often called cc de-creation" because it follows the same basic pattern of creation described in Genesis 1-2 (seven things are undone that were created in the beginning: the earth, sun, moon, stars, firmament, land and humankind). These are symbolic reminders of the destructive effects and consequences of sin rather than actual descriptions of stars falling to the earth. (Optional additional reading: see Isaiah 34:4, Joel2:30-31, and Amos 8:9 for how these symbolic images are used by the Old Testament prophets.)
第六個封印的結果常被稱為 “   毀滅   ”，因為它延用創1-2所描述的基本創造模式，( 創造之初的七件事已化為烏有：地球，太陽，月亮，星星，穹蒼，陸地和人類) 。這些都是象徵地提醒我們要知道罪惡的破壞性和犯罪後要承擔的後果。因此，主題在於罪惡而非那些天文現象。 ( 可選讀依34:4；岳12:30-31；亞8:9 ，試找出古先知是怎樣解說這些象徵性的形象)。

a. In Revelation 6:15, seven classes of men are described. What are they?

默6:15怎樣形容七個不同階層的人？
b. Using your Revelation Key chart, why might there be seven classes of men?
從默示錄示意圖找出為什麼會有七個不同階層的人？
The Heavenly Throng (Revelation 7)
天堂上的民眾 ( 默示錄 7 )

The visions of chapter 7 finish the judgments contained in the seven seals. Before the final seal is opened, a different angel has a new kind of "seal" for the servants of God. Rather than symbolizing judgment, this one represents salvation and divine protection.
第七章的預示結束第七個封印的審判。當最後一個封印被打開之前，第一個天使作為天主的僕人準備了一個新 “ 封印 ”。在這裏，與其說這是象徵的審判，不如說這是代表救贖和聖神的助佑。

6. Why are the faithful marked on the head and on the hand? (See Deuteronomy 6:6-8, 2 Corinthians 1:21- 22, and 2 Timothy 2:19 for help in answering this question).
為什麼要在信友的額上和手上蓋印？ ( 請翻閱格後1:21-22，弟後2:19)
7. John sees 144,000 people marked in heaven as the "new Israel." Of course, 144,000 is a multiplication of the number twelve, which often represents the twelve tribes of Israel. One of those tribes, Dan, is missing and the Levites are added. (Normally the Levites were left out of lists of tribes as they weren't granted land, although they had a special relationship with the Lord). Turn to the following passages and record what you learn about Dan that may indicate why his tribe is symbolically set aside in this image.
若望目睹144,000人在天堂上蓋了印，並被稱為“ 新以色列 ”。當然，144,000是12的倍數，而12是代表以色列的12支派。丹是其中的一個支派，但已消失了，取而代之是肋未支派。( 一般來說，肋未原是在12支派之外，因為他們根本就不是應許的土地上的一份子，縱使他們與上主的關係特殊 )。請翻閱以下章節，並記錄有關丹的資料，這樣，你就明白為什麼丹會被擯棄於12支派之外。

Genesis 49:17: 創49:17
1 Kings 12:28-30: 列上12:28-30
Jeremiah 4:15, 8:16: 耶4:15；耶8:16
8. Next John sees a great multitude that cannot be numbered from every race and nation. Using Catechism No. 775 as a guide, explain what this diverse multitude symbolizes to the world about the kingdom of Christ.
後來，若望見到許多百姓不能從每個種族和國家辨認出來。今以教理#775為指引，試解釋這些不同文化背景的種族是怎樣的象徵着基督的王國？
9. The reader is introduced to two distinct groups of people in Revelation 6-7. The first group is opposed to Christ (Revelation 6:15-17), while the second group belongs to God (Revelation 7). Contrast the way these two groups react to the events in Revelation 6-7.
從默:6-7，讀者會被帶引到兩組截然不同的人面前。第一組是反對基督的 ( 默6:15-17 )，第二組是屬於上主的人 ( 默7 ) 。這兩組人在默6-7所敘述過的事件中有什麼不同的反應？
10. What did the white-robed group do to earn their special garments and to sing their particular song to the Lord (Revelation 6:9, 7:14)?

一個人要做什麼才可以穿上白衣在上主前詠唱他們的歌曲 ( 默6:9 ，默7:14 )？
11. Revelation 7:14 teaches us the redemptive value of suffering.

默7:14 教導我們從痛苦中獲得救贖。

a. What is the normal human response to suffering?

一般人是怎樣回應痛苦的？

b. How has God purified your faith through suffering?
天主怎樣從痛苦中潔淨你的信德？
D. Application
應用
• What can we do to spiritually prepare for possible persecution? (Paul's second letter to the Corinthians provides a number of insights; for example, 1:5, 4:7-11, 4:14, 4:17-18, 12:9-10; see also Romans 8:17-18 and 1 Peter4:13.)
我們可以在靈修上做些什麼的準備以應付可能受到的逼迫害？ (聖保祿給格林多人後書提及他在這方面的心得；例如，格後1:5，4:7-11，4:14，4:17-18，12:9-10；羅8:17-18及伯前4:13 )。
